
Referat af bestyrelsesmødet 

                         2. nov. 2010: 

1. Hækkerunde: Efter at bestyrelsen d. 10. oktober var rundt og tjekke 

hækkeklipning og lugning, er der rigtig mange medlemmer, der har fået 

klippet og luget – dejligt. Desværre er der også nogle medlemmer, som 

ikke har imødekommet bestyrelsens henstilling. Derfor bliver bestyrelsen 

nødt til at gå en runde til ! Det gør vi på søndag d. 7. 

2. Et medlem er generet af, at hendes hæk bliver påkørt af lastbiler og 

efterlyser en løsning, der er bedre end de stolper, hun selv har sagt op 

langs hækken. Bestyrelsen ser på det. 

3. Nu er fyringssæsonen rigtigt i gang, så bestyrelsen minder her alle 

brændeovnsejere om at fyre rigtigt i deres brændeovn og kun med rent, 

tørt træ, så luften ikke bliver forpestet.

Næste møde: mandag d. 6. december kl. 19 hos Erik i have 22.


